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BORRADOR DEL ACTA DE LA SESIÓN CELEBRADA EL DÍA 2 DE MARZO DE 2021 POR LA 
COMISSIÓN DE SEGUIMIENTO DEL CUMPLIMIENTO DE LOS ACUERDOS PLENARIOS 

APROBADOS 
 
 
En la Villa de Calvià, Comunidad Autónoma de las Illes Balears, siendo las doce y 

veintitrés minutos del día dos de marzo de 2021, previa convocatoria en forma, se reúnen en la 
Sala de Plenos los que a continuación se relacionan (presencialmente y telemáticamente), bajo 
la presidencia de la Tenienta de Alcalde Dª. Natividad Francés Gárate con la asistencia del 
Secretario accidental D. Juan Castañer Alemany, al objeto de celebrar sesión de la Comisión de 
seguimiento de los acuerdos . 

 
ASISTENTES: 

 
 Presidenta:   Dª Natividad Francés Gárate (presencialmente) 
 
 Vocales:   D. Miguel Cañellas Vich (telemáticamente) 
    Dª Esperanza Catalá Ribó (telemáticamente) 
     Dª Gaël Thyus Vieville  (telemáticamente) 
     D. Rafel Sedano Porcel (presencialmente) 
     D. José Antonio Fernández Ballesta (telemáticamente) 
 
  Secretario acctal.:  D. Juan Castañer Alemany (presencialmente) 
 
 

1. Seguiment de la mocions aprovades en el transcurs de la present legislatura. 
 
Es procedeix a la revisió de la situación en què es troben diferents mocions aprovades 

pel plenari. 
 
Respecte a la moció sobre la neteja de torrents (setembre 2019), el Sr. Sedano Porcel 

informa sobre els torrents que s'han fet nets els darrers mesos i la planificació prevista per 
2021. 

 
La Sra. Francés Gárate exposa, respecta a la moció d'ampliació de la xarxa de CRECs 

(setembre 2019), que la situació segueix semblant i farà arribar als membres de la comissió les 
dades actualitzades. També es valorarà si es segueixen amb sessions o formats telemàtics 
(junt als presencials). 

 
En quant a la moció d'emergència climàtica (setembre 2019) s'informa que s'estan 

preparant diversos projectes sobre aquesta matèria per presentar-los a les convocatòries de 
subvencions que s'aprovin. 

 
La Sra. Francés Gárate informa a continuació que els malalts de Crohn ja poden 

demanar el certificat d'usuaris per poder aparcar a la via pública (moció d'octubre 2019) i que -
coincidint amb la reapertura dels negocis- es posarà en marxa la campanya de sensibilització. 

 
A continuació s'informa sobre el passeig que ha de conectar Peguera amb Camp de 

Mar (octubre 2019). L'aparcament disuasori ja està operatiu i el passeig peatonal es preveu que 
estigui acabat per juny (ja s'han cedit els terrenys). El pas ciclista s'està gestionant des del 
Consell de Mallorca. El Sr. Cañellas Vich demana si han parlat amb l'Ajuntament d'Andratx per 
saber si desenvoluparan la seva part. La Sra. Francés Gárate respon que ho consultarà. 

 
Per altra banda, s'informa de les mesures preses per fer de Calvià un municipi 

cardioprotegit. La Sra. Català Ribó senyala que troba a faltar un esforç per part dels 
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departaments d'Insfraestructures i Recursos Humans. La Sra. Francés Gárate consultarà amb 
amdós departaments la seca actuació. 

 
A continuació s'informa que el transport escolar als IES es manté com fins ara el 

present curs (moció de novembre 2019). 
 
En quant a les mocions de febrer de 2020 d'ajuda a l'agricultura, el Sr. Sedano Porcel 

manifesta que enguany s'unificaran les diferents línies d'ajudes municipals per donar més 
llibertat i mitjans als pagesos i s'optarà per fer pagaments directes. 

 
S'informa que la modificació de l'IBI està inclosa dins el Pla Anual Normatiu 2021 

(febrer 2020). 
 
A continuació s'informa sobre les mocions aprovades al plenari ordinari de novembre 

de 2020. En quant a la figura del Policia Tutor, es reforçarà la policia local de proximitat i -amb 
la modificació organitzativa de la policia- s'incorporarà un tercer policia tutor. 

 
Sobre les mesures d'accesibilitat, el plenari ja ha contat amb traducció de llengua de 

signes i el Pla Anual Normatiu contempla la modificació del catàleg de Serveis Socials. 
 
Sobre la ubicació de les cases d'apostes s'ha previst a la revisió del PGOU el canvi de 

tipus d'us a us condicionat o prohibit. 
 
 
2. Precs i preguntes. 

 
La Sra. Thyus Vieville comenta, arran d'un debat plenari, que es va acordar que la 

comissió centraria la seva activitat a les mocions de la present legislatura, sense perjudicis de 
que es poguessin fer consultes sobre altes (informant amb antelació). 

 
El Sr. Cañellas Vich planteja que s'incorporin les de la legislatura passada que no es 

dugueren a terme. El Sr. Sedano Porcel respon que les mocions estan a la web (sense 
informació sobre el seu estat d'execució). En aquest sentit, la Sra. Francés Gárate diu que es 
va deixar oberta la possibilitat de demanar informació. 

 
Per finalitzar s'acorda que la propera sessió de la comissió sigui el primer dimarts de 

juny (1 de juny). 
 

3. Assumptes d’urgència 
 

No los hubo. 
 
 

Y no habiendo más asuntos que tratar, siendo las doce y cincuenta y cinco minutos del 
día de la fecha, se levanta la sesión, de la que se extiende la presente acta y de la que yo, 
como Secretario, certifico. 

 
LA PRESIDENTA,                                      EL  SECRETARIO ACCTAL.,  

 
 

 
 
 


